
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 11 D’AGOST  DE 

2005. 
 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 11 d’agost de 2005, es reuneix al Saló d’Actes de la 
Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sr. Manel Romero 
Romero , Sra Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch , per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.- CONVENI NATURA PARC. 
 
En primer lloc dóna a als regidors còpia d’un conveni a signar entre la Mancomunitat de 
la Tramuntana i Natura Parc. Aquest conveni tracta de la recollida d’animals en situació 
d’abandó , malalts, etc, la qual es farà mitjançant l’entitat Natura Parc. 
El primer punt és dons, la votació per incloure la signatura de l’esmentat conveni en 
l’ordre del dia. 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de set (7) vots a favor. 
Un cop inclòs en l’ordre del dia, es votarà per habilitar al Sr. Batle per la signatura del 
conveni. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de set (7) vots a favor. 
 
2.- ADJUDICACIÓ DE L’OBRA “CONDICIONAMENT DE LA TELEVISIÓ A 
BANYALBUFAR”, inclosa en el POS de 2005,segons proposta de la Mesa de 
contractació. 
 
Es mostra l’Acta d’adjudicació de la Mesa de contractació, de la qual Bàrbara Bujosa i 
Manel Romero tenen còpia. 
 
Manel Romero vol sol·licitar un aclariment sobre les millores al projecte, i demana què 
és la fibra òptica de telefònica. 
El Batle explica que ara que telefònica durà el cable de fibra òptica fins aquí amb canals 
de televisió, s’haurà d’adaptar al que hi ha , i això és el que farà aquesta empresa. És 
una adaptació que té un cost alt i aquesta empresa es compromet a fer-ho. Són 
convertidors connectats a la capçalera. 
 



Manel diu que Telefònica té la seva pròpia estratègia de negoci, i que encara no se sap 
quan es farà. 
 
El Batle explica que els usuaris podran contractar amb ONO, Telefònica, etc. o 
connectar-se a l’Ajuntament. 
Manel demana pels cables de fibra òptica i coaxial. 
 
El Batle explica que els ramals generals són de fibra òptica, i d’aquests a les cases 
coaxials. 
És el mateix sistema que utilitza ONO. 
Manel diu que al projecte es determina un tipus específic de material, i demana perquè. 
El Batle diu que es fixa material vigent a dia d’avui . La reforma és del cable de 
distribució, i el que es renova és aquest cable. 
També llevarà el cable antic, i farà la reconversió gratuïta de telefònica. 
 
Manel diu que la seva postura respecte al projecte és la mateixa, diu “no” al projecte 
pels costos i perquè en el pressupost que es va presentar inicialment no es veia res, 
només el que costava, 263.000 euros. Amb diners públics i el manteniment no es sap 
quin serà el cost. Només arriba a 1/3 dels habitatges ,i creu que es podria gestionar 
d’una altra manera. 
 
El Batle diu que si té una proposta millor que la digui. 
Manel diu que ara no és hora de discutir, perquè ja està tot fet. Que la retirada dels 
cables antics no és una millora ,perquè es suposa que es fa. 
 
El Batle diu que no es suposa res que no estigui escrit, i que és la única empresa que 
s’ha compromès a fer-ho, les altres no. I ,segons el tècnic és una feina que costa molts 
diners. 
 
Manel diu que el projecte no defineix la captació, no hi ha qualitats de senyal i no hi ha 
medicions. 
El Batle explica que tot serà digital, no arribarà per cable. Avui és terrestre ,però demà 
ja no. 
Manel diu que se passa de fibra òptica a coaxial. 
 
El Batle diu que en dos ó tres mesos no s’operarà en  terrestre. El projecte parla de 
distribució en el poble, no del cable que arriba fins aquí. És un projecte que parla de 
distribució en el poble, d’un cable que està obsolet. Es pretén evitar els problemes que 
hi ha a l’hivern. Si hi ha una bona receptora, el cable que arriba fins a l’Ajuntament és 
un altre projecte. 
 
Manel demana perquè es valora tant aquesta millora de telefònica si encara no hi ha res 
segur. 
 
El Batle diu que es valora positivament perquè hi ha un 99% d’opcions que es faci. 
 
Manel diu que serà un coll de botella. 
Juan Peralta diu que no hi ha colls de botella en els cables de televisió, la nova va 
enterrada. 
 



Manel repeteix que és un projecte que no arriba a tots els veïns. 
Bàrbara Bujosa diu que ella sí se’n veurà beneficiada perquè és al poble , però per 
exemple Manel i Bàrbara Camps, no. 
 
El Batle diu que Manel abans de sortir de Batle es va signar un contracte per donar-se 
aigua, i que també es podria parlar d’aquest tema. 
 
Bàrbara diu que ara no ens posarem a parlar de coses que no tenen que veure. 
EL Batle diu que no si no hi ha res més a dir, es passa a la votació. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor, per part d’UM , 
PP i APDC ; i tres(3) vots en contra, per part dels Independents. 
 
3.- ACORD PER DETERMINAR DUES FESTES LOCALS EN L’AMBIT 
MUNICIPAL( dilluns 17 d’abril, segona festa de Pasqua; i divendres 8 de 
setembre , la Nativitat de Nostra Senyora). 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de set (7) vots a favor. 
 
4.- AUGMENT DE LA INDEMNITZACIÓ PER RESIDÈNCIA DEL PERSONAL 
AL SERVEI DE L’AJUNTAMENT. 
 
S’equipara en el termini de tres anys ,a raó del 33% cada any, al que perceben a 
l’Administració Canària. 
 
Bàrbara Bujosa demana per la partida pressupostària que ho contempla. 
 
La Secretària respon, que quan es va fer el Pressupost ja es va comptabilitzar a la 
partida corresponent en previsió de que es prengués  l’acord per les diferents entitats de 
l’Administració Pública.  
 
Bàrbara demana què suposa en diners al cap de l’any. 
 
La Secretària li farà el càlcul exacte i li dirà, i s’explica que és una quantitat fixa segons 
el grup i categoria que correspongui. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de set(7) vots a favor. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 20:55 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 12 d’agost de 2005. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 



 
 
 


